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1. Opening van de vergadering en vaststelling agenda 

De voorzitter opent de vergadering om 18.33 uur.  

 

2. Ambtshalve aanpassing Verordening ambtelijke bijstand en fractieondersteuning 

Provinciale Staten Noord-Brabant ten aanzien van meerkosten accountant 

De griffier licht het betreffende memo van de griffie kort toe. 

 

Dhr. Van Pinxteren vraagt of meerkosten voor de accountant die bij een fractie in rekening 

worden gebracht in dat geval uit het fractiebudget kunnen worden betaald. De griffier 

beaamt dit.  

 

Dhr. Van Hattem vraagt waarom geen concept-verordening is meegestuurd bij het memo 

van de griffie. Tevens vraagt spreker naar de stand van zaken van de zoektocht naar een 

nieuwe accountant voor de controle op de fractievergoedingen. De griffier antwoordt dat 

de concept-verordening nog niet gereed is en dat het proces aanbesteding 

aacountantsdiensten voor de fractieverantwoording zich in de beginfase bevindt. 

 

3. Rondvraag en sluiting  

Dhr. Van der Wel geeft aan dat het boerenprotest tijdens de statendag van 25 oktober jl. 

op menig statenlid veel indruk heeft gemaakt. Spreker is van mening dat grenzen zijn 

overschreden en noemt als voorbeelden de tractoren op de ‘brug’, het blokkeren van in- 

en uitgangen, het later aansluiten van voetbalfans en het verbranden van een vlag. Spreker 

wil hierover een gesprek voeren. De voorzitter antwoordt dat in het vervolg nooit meer 

demonstranten of voertuigen op de ‘brug’ worden toegelaten; dit i.v.m. de veiligheid van 

de demonstranten en anderen; bij geduw en getrek kun je daar 3 meter naar beneden 

vallen. Verder geeft de voorzitter aan dat het bewaken van de openbare orde en veiligheid 

een bevoegdheid is van de burgemeester van ’s-Hertogenbosch is en dat die op 
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verschillende scenario’s was voorbereid, ook bijvoorbeeld het scenario dat een ambulance 

nodig was op het provinciehuis. De Kabinetschef is inmiddels permanent aan het overleg 

tussen gemeente en politie toegevoegd. De voorzitter zal in een volgend Presidium een 

update geven over de situatie. Voor de statendag op 13 december a.s. worden opnieuw 

voorbereidingen getroffen. Mevr. Roijackers vraagt of een dergelijk protest op de 

statendag van 13 december weer wordt verwacht. De voorzitter antwoordt dat dit nog niet 

bekend is. Verder geeft hij aan dat het fenomeen van relschoppers van buiten bij de politie 

bekend is. Dhr. Van der Wel benadrukt nogmaals dat de afsluiting van het Provinciehuis 

niet door de beugel kan.  

 

Dhr. Brouwers vraagt hoe het met mevr. Van der Sloot en dhr. Bergsma is. Tevens vraagt hij 

zich af of zij nu aangewezen zijn op WW. De voorzitter antwoordt op de laatste vraag dat 

hier de Algemene pensioenwet politieke ambtsdragers (APPA) aan de orde is. Op de eerste 

vraag antwoordt de voorzitter dat het naar omstandigheden goed met ze gaat en dat er 

nog een afscheid van hen komt in de Staten. 

 

Mevr. Roijackers vraagt hoe het kan dat Mark van den Oever van Farmers Defence Force 

op 25 oktober jl. is toegevoegd als inspreker. De voorzitter antwoordt dat hij hiertoe op 

eigen gezag heeft besloten, vanuit de overweging dat dhr. Van den Oever nog onbekend 

was met de aanmeldingsprocedure voor het inspreekmoment en vanuit de inschatting dat 

op dat moment toelaten beter leek dan niet toelaten. De griffier meldt dat van één 

inspreker die was afgewezen in verband met te late aanmelding een boze mail is 

ontvangen over het toelaten van dhr. Van den Oever. De voorzitter reageert dat aan dhr. 

Van den Oever is medegedeeld dat hem toevoegen als inspreker niet volgens de regels is, 

dat dit eenmalig is toegestaan, maar dat hij zich een volgende keer op de juiste wijze moet 

aanmelden. Mevr. Van Kessel vraagt of dhr. Van den Oever feedback heeft gehad over zijn 

inbreng, waarin hij een bedreiging heeft geuit. De voorzitter antwoordt dat dit is 

doorgegeven aan de politie. 

 

 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering om 18.45 uur.  

 

 

 

 


